



# BABYPLUS Sandweiler

E Service vun der Gemeng Sandweiler an Zesummenaarbecht mat der Initiativ Liewensufank

- fir all Familljen, déi an der Gemeng Sandweiler wunnen an déi e Puppelchen erwaarden oder kritt hunn
- **gratis Informatiounen, Berodungen a Begleedung ab der Schwangerschaft a während dem 1. Liewensjoer vum Bëbee**
- Bei lech doheem oder an engem Berodungsraum zu Sandweiler
- kompetent, empathesch, méi-sproocheg Ekipp.

Fir weider Informatiounen oder fir e RDV auszemaachen, kënnt Dir eis entweder eng Noriicht um Repondeur hannerloossen, eis eng Mail schreiwen oder lech via de QR Code aschreiwen. Mir kontaktéieren lech esou séier wéi méiglech.

Un service de la commune de Sandweiler en collaboration avec l'Initiativ Liewensufank

- s'adresse à toutes les familles de la commune de Sandweiler, qui attendent un bébé ou viennent d'accoucher
- **information, consultation et suivi gratuits à partir de la grossesse ainsi que pendant la première année de vie du bébé**
- à votre domicile ou dans un bureau de consultation à Sandweiler
- équipe compétente, sensible, multilingue.

Pour de plus amples renseignements ou pour fixer un rendez-vous, veuillez nous laisser un message sur le répondeur, nous écrire un e-mail ou vous inscrire avec le code QR. Nous vous contacterons dans les plus brefs délais.

A service of the Commune of Sandweiler in collaboration with the Initiativ Liewensufank

- which is for all families in the Commune of Sandweiler who are expecting or have just had a baby
- **free information, consultations, and follow-up from pregnancy and during the first year of life of the baby**
- at your home or at a consulting room of the Commune Administration of Sandweiler
- competent, sensitive, multilingual team.

For more information or to schedule an appointment, please leave a message on the answering machine, send us an e-mail or register using the QR code. We will contact you as soon as possible.



**Online Aschreiwung** Scannt dëse QR-Code mat Ärem Telefon  
**Inscription EN LIGNE** Scannez ce QR-code avec votre téléphone  
**ONLINE registration** Scan this QR-code with your phone

**babyplus@liewensufank.lu • Tel.: 36 05 97-30 • www.sandweiler.lu**